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2015 年同等学力英语真题参考答案 

Part Ⅰ  Dialogue 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

参考答案（每题 1 分） A C B B C A D C A B 

Part II   Vocabulary 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 

参考答案（每题 1 分） A D A B C D C A C B 

21 22 23 24 25 26 27 28 29 30 

D B A A D D A C A B Part Ⅲ  Reading 

31 32 33 34 35 36 37 38 39 40 

D A A B C A D A B D 

41 42 43 44 45 参考答案（每题 1 分） 

C A D D B 
 

Part Ⅳ Cloze Test 46 47 48 49 50 51 52 53 54 55 

参考答案（每题 1 分） B A D C D B A B C D 

56 57 58 59 60 61 62 63 64 65 
PartⅤ Text Completion 

A B C A B C D A B C 

66 67 68 69 70 71 72 73 74 75 
参考答案（每题 1 分） 

B A D C A C B C B A 

Part Ⅵ Translation（本题 10 分） 

满分参考译文：工作究竟是快乐之源还是负担所在呢？大量工作令人极度疲惫，过量工作产生压力甚至疾病。

然而，我认为只要工作量不超标，即使是工作无聊透顶也比无所事事要好。有些时候我们从工作中获得一丝放

松，其他时候我们从工作中获得愉悦。不同的工作种类和工作能力带来不同的感觉。工作充实了一天中的许多

时光，让我们不必思考该做什么事情。（直译与意译结合，语句通顺，可以给满分。） 
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8 分参考译文：应该把工作当作幸福（快乐）原因的一种还是把工作看作一种负担呢？大量工作超级疲惫，过

度工作导致压力甚至疾病。我认为，然而，只要工作在量上不超标，即使是无聊的工作也不会像无所事事那么

有害。我们有时从工作中获得一丝放松，其他时候工作给我们带来愉悦。这些感觉根据工作种类和工作能力来

产生。工作填满了一天当中的许多时光，除去了决定一个人该做什么的必要性。（全部直译，意思已经表达清

楚，但是不太符合中文表达习惯，会酌情扣除 1-2 分。） 

 

Part Ⅶ Writing（本题 15 分） 

参考范文： 

With the rapid development of market-oriented economy, an increasing number of people are 
concerned about the problem of environment protection. Not only the government but also the masses 
should be responsible for it, because the serious pollution has brought about a terrible influence on 
people’s work and living. 

In order to protect the earth, some effective solutions should be found to deal with the problem. On 
the one hand, our government should take a series of measures to reduce the emission of vehicle 
exhaust. On the other hand, we should save our valuable resources in our daily life.  
In my opinion, some concrete steps should be taken to improve the environment.  First, for our 
government, through restricting the number of private cars, it can encourage people to commute by 
public transport means, such as buses, subways and the like. Second, for the public, we should 
remember to turn off taps and all the electric appliances after using. Last but not least, we should be 
accustomed to recycling old items. Only in these ways can we protect our environment successfully and 
effectively. 
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